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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2023. szeptember 26. napján a Szentesi Közös Önkormányzati 
Hivatal Kistanácskozó termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán a bizottság elnöke 
Pásztor Antal a bizottság tagja 
Kovács János a bizottság tagja 
Szakái Sándor a bizottság tagja 
és a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Benkő István távollétét jelezte. 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. Megállapította, hogy a 
Bizottság 3 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. Javasolta, hogy a 
kiküldött napirendi pontok alapján végezzék munkájukat. Egyebekbe javasolta, hogy a 
Bizottság hallgassa meg Kis Gábort a Szentesi Vízilabda Klub szakmai irányítójának 
tapasztalatait és terveit. 

Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a kiküldött napirend alapján 
végezzék munkájukat, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (3 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

15/2023. (IX.26.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
szóló beszámoló (3) 

2.1 Egyebek - Kis Gábor, a Szentesi Vízilabda Klub szakmai irányítójának beszámolója 

Megérkezett az ülésre: Pásztor Antal, a bizottság tagja 
A Bizottság létszáma: 4 fő 
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1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Balogh Imre urat, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e 
szóbeli kiegészítése? 

Balogh Imre: 
Konkrétan az első féléves beszámolóhoz nincs, folyamatosan módosítva lett a 
költségvetés pozitív irányba, a második félév kidolgozása még folyamatban van. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért „Szentes Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetésének I. félévi végrehajtásról szóló beszámoló" tárgyú előterjesztéssel és 
a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

16/2023. (IX.26.) ISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta „Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a 
határozati javaslat elfogadását javasolja. 

2.1 Egyebek 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte Kis Gábort, a Szentesi Vízilabda Klub szakmai iránytóját és kérte mondja 
el a Bizottságnak tapasztalatait és jövőbeli terveit. 

Kis Gábor: 
Megköszönte, hogy itt lehet. Nem készült külön beszámolóval, amennyiben kérdés 
van, válaszol rá. Külsős szemmel nézi a vízilabdát, a vízilabdához, a Szentesi 
Vízilabda Klub értékeihez lojális, nem pedig a pozícióhoz. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés Kis Gáborhoz? 
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Pásztor Antal: 
Más egyesületnél is dolgozott már, az Invictusnál. Milyen különbséget lát az Invictus 
és a szentesi klub között, amit értéknek tart? 

Kis Gábor: 
Az Invictus értékei nem összehasonlíthatók. Sok helyen megfordult már 30 éves 
vízilabda pályafutása alatt. Szentesen páratlan infrastrukturális értékek vannak, ami 
minőségi változás. Példaként említette, hogy a medence mennyiségében és 
víztisztaságban és milliőjében páratlan. Nem véletlenül szeretnek idejönni a külföldiek 
is edzőtáborba, ugyanis „fürdőnadrágban" mindenhová el lehet jutni, pl. büfé, 
medence, szállás, étterem... stb. Megfelelő körülmények vannak minden 
szempontból. 

Vidovics Zoltán: 

Mit tapasztalt, amiből ki lehet indulni? 

Kis Gábor: 
A tervekkel készen van. Hogyan lehet A1-es a férfi utánpótlás csapat? Véleménye 
szerint nézőpont kérdése hol tart a Klub. A szentesi vízilabda „szép ruhában tündökölt" 
6-8 évvel ezelőtt, utánpótlásban sok, tehetséges játékost tudott kinevelni. Akkoriban a 
TAO elkezdte fejleszteni a sportág körüli lehetőségeket. A szentesi tudás, az irányított 
munka és az edzői lojalitás és felfogás tudott hozzátenni annyit a szentesi 
sportolóknak, hogy válogatottak lehettek. A versenyhelyzet teljesen más lett a múlthoz 
képest. Többet edzenek, komolyabb szakmai munka folyik, viszont a Klub az elmúlt 4 
évben, semmilyen irányított szerkezetet nem tett már hozzá és nem próbálta követni 
az elvárásokhoz szükséges szakmai irányítást. Ez odajuttatta a csapatot, hogy a 
szülők ma már csak azért hozzák a gyerekeket, hogy jól érezzék lent magukat. A 
sportkultúra, ami a vízilabdához kell, nincs meg, így nem tud fejlődni a Klub. Szeretné 
kialakítani ezt a megfelelő sportkultúrát a gyerekek között. Ha dolgoznak keményen, 
lesz eredmény, ha csak szórakozni járnak le, akkor nem. Cél: szentesi vízilabdában a 
szentesi edzőkkel, szentesi sportolókkal érjenek el sikereket. így lesz kötődés a város 
és a sport között, és újra stabil lábakon állhat a Klub. Megpróbálja az edzőket 
fejleszteni és motiválni. 

Vidovics Zoltán: 
Jónak tartja az elképzelést. Megkérdezte milyen pozitív és negatív motivációt tud 
beépíteni a rendszerbe, gondol itt az edzőkre és a felnőtt csapat versenyzőire. 

Kis Gábor: 
Az edzői fizetésekkel kapcsolatban azt tapasztalta, hogy nagyon alacsonyak voltak. Az 
átlagfizetés Szentesen 180-200 eFt körül mozog, míg egy közepes edző, egy átlag 
klubban 400 e Ft körül keres. Kategória rendszert épített ki a fizetésekben, annyit keres 
az edző, amennyit dolgozik. Vannak fő- és másodállású edzők is, lépcsőzetes fizetés 
lenne, ami még mindig nem éri el a 400 eFt-ot, de muszáj volt feljebb emelni a meglévő 
fizetéseket. Az edzői munka nemcsak az edzés időpontjára korlátozódik, hanem van 
előtte és utána is, edzéstervekkel kell készülni, amit átnéz és ha kell, javaslatot tesz a 
változtatásra. Célja az, hogy edzőket neveljen ki, jobb környezetet tudjon nekik adni. 
Egy jó edzőnek legalább 20 évig kell vízilabdázni, ez nem tanulható, mint pl. egy festő 
szakma. Pozitív és negatív motiváció, az emberi kapcsolatokon is múlik. Komolyabb 
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taktikai elvárások vannak, szűrőrendszer a fizetésemelés, szükséges, hogy az edző is 
jó edzővé akarjon válni. 

Vidovics Zoltán: 
Szerződésbe be lehet írni, hogy valaki például, ha jó helyen végez, akkor plusz juttatást 
kap? Ki lehet-e építeni jutalékos rendszert? 

Kis Gábor: 
Van erre lehetőség. Jelenleg az edzőknek határozatlan idejű szerződése van a vezető 
edző kivételével. Azok az emberek dolgoznak a Klubnál, akik értéket képviselnek. Úgy 
látja igyekszik mindenki megfelelni az elvásároknak. Ha valakire panasz van, 
felbontható a szerződése azonnal. 

Pásztor Antal: 
Mennyire kivitelezhető, hogy a fedett 50 m-es medencét a Szentesi Vízilabda Klub 
üzemeltetné? 

dr. Kerekes Valéria: 
Sokszor felmerült már ez a kérdés. Véleménye szerint egyrészt sokba kerülne, 
másrészt üzemeltetés szempontjából rosszul van felépítve a komplexum 
(csővezetések, szolgáltatások egymáson mennek keresztül, nem mérhetőek, nem 
leválaszthatóak a mérők). A fedett uszoda kívülről nem megközelíthető, nincs 
elegendő tusoló, öltöző. Javarészt a Szentesi Vízilabda Klub használja, de használja 
emellett a 25 és a 33 1/3-os medencét is. Véleménye szerint nem ebben kellene 
gondolkozni, hanem a Klubbal együtt dolgozva a szimbiózis lehetőségeit kihasználva 
van lehetőség a közös munkára és a jó csapatok kinevelésére. 

Pásztor Antal: 
A város támogatja a sportturizmust. Hogy látja az uszoda ügyvezetője, hogy a város 
és a Szentesi Vízilabda Klub is jól járjon a sportturizmussal kapcsolatban. 

dr. Kerekes Valéria: 
Azt tapasztalja, hogy jobb az együttműködés Kis Gáborral. Még bele kell tanulnia a 
helyi sajátságokba, véleménye szerint ki tudják alakítani a megfelelő sportturizmust. 
Volt már arra példa, hogy a Klub olyan időszakban szervezett tornát, hogy azok az 
uszodában „holt időszakra" estek. Ilyen időszakban az ügyvezető is több kedvezményt 
tud biztosítani a Szentesi Vízilabda Klubnak. Bízik abban, hogy ezt az évet az uszoda 
valahogy kibírja. A villamosenergia ára (br. 192,2 Ft) nagy terhet ró a városra és az 
uszodára, büfésekre is. Ha jövőre nem találnak ki más nagy költséget, a nettó 
villamosenergia díja bruttó 70 alatt került megkötésre. 

Kovács János: 
Mi a véleménye arról a jelenségről, hogy a szülők nincsenek megelégedve a Klub 
jelenlegi elnökével, bár a korábbi vezetőt is ők „puccsolták" meg. Mi a véleménye arról, 
hogy az utóbbi OSC meccsen 46 fizető szurkoló volt? A keretben 2 fő szentesi van, 
hogyan szeretné megvalósítani azt, hogy szentesiek legyenek többségben? 

Kis Gábor: 
Borzasztónak tartja, ami itt kialakult és ahogy működik a Klub. A probléma az, hogy a 
Klub nem úgy működik, ahogy kellene és ahogy elvárná a közösség. Vannak szülők, 
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akik úgy érzik valamit tenni kell. A régi vezető elveszítette a szimpátiát a közösség 
előtt. Úgy látja, hogy a klub úgy működött, hogy semmilyen szakmai irányítás nem volt, 
hanem ráültek a régi hullámra, ami eddig tartott. Megváltozott a Klub vezetési oldala, 
sajnos sok álhír kering, ami nem igaz. Nincs tartozása a klubnak, nincs likviditási 
gondja. Ha valaki szeretne vízilabdázni, nem fog jönni a sok álhír miatt. Véleménye 
szerit a szülők túlmentek ebben a dologban, fogást keresnek. Most egy kezdet van. 
Működik kettő úszó klub. Leült a Szentes Városi Úszó Clubbal tárgyalni a közös munka 
érdekében, úgy látja jó az elképzelésük. Idővel szeretne a Four Diamonds 
Sportegyesülettel is tárgyalni, azért, hogy egyet adjanak és mondjanak a gyerekeknek 
és szülőknek. Cél, hogy a szülőnek olyat adjanak, ami reális lehet, van, akiből jó úszó 
lesz, van, akiből jó vízilabdázó, ezt 10-12 éves kora körül lehet látni és javasolni tudnak 
a szülőnek egy jövőképet a lehetőségekről. Sajnos a szülőknek semmi nem jó, 
valószínűleg a sok álhír is onnan megy ki. Nem az a cél, hogy ne fizessenek ki 
számlákat a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nkft-nek. A megállapodásokat a klub 
elnökének kell meghozni és Ő maga is azt szeretné, hogy az ügyvezető által elmondott 
szimbiózis létrejöjjön. A játékosok kapcsán elmondta, hogyha a Pellei testvérek 
visszajönnének, kettővel több szentesi játékos lenne a klubban, három ifikorú játékos 
kapott szerződést. Elvárás feléjük, hogy egy év alatt lásson egy fejlődési ívet, amire 
építeni tud és később egy hosszabbtávú lehetőséget kapnak. Már vannak olyan ifi 
játékosok, akiket figyel, mert lát bennük lehetőséget. Amennyiben nem tudnak 
mégsem OB 1-ben játszani a későbbiekben ezek a játékosok, akkor is olyan 
lehetőségek lesznek előttük, amivel akár külföldre is kikerülhetnek dolgozni és mellette 
külföldi csapatban játszani. 

dr. Kerekes Valéria: 
A szerződés felmondásnál úgy érezte magát, mint akit jó alaposan „szemen köptek". 
Bízik abban, ha leülnek tisztázni tudják a dolgokat. Ezt a szerződés felmondást ebben 
a formában kifejezetten zsarolásnak éli meg az Önkormányzat és az Üdülőközpont is. 
Véleménye szerint nehéz tárgyalásnak néznek elébe. Az egyesület elnöke nincs ott 
annyit és nem rendelkezik korrekt információkkal ahhoz, hogy így döntsön. 

Kis Gábor: 
Reméli, hogy egy közös gondolkodás elfog indulni és jó irányba megy minden. Mindent 
megtesz azért, hogy a lehető leghamarabb megoldódjon a probléma, mert úgy 
gondolja, hogy a Szentesi Vízilabda Klub és az Üdülőközpont két nagy érték. 

Vidovics Zoltán: 
A szerződés felmondás kapcsán elmondta, tavaly elhangzott, hogy a felnőtt csapat 
elhagyja Szentest, ha nem kerül aláírásra a szerződés. Ezt a régi elnök valamiért nem 
akarta aláírni fél évig, holott az egyeztetések megtörténtek. Ez a múlt. A jelenlegi 
felmondás kapcsán nem tértek ki arra, hogy miért mondták fel. Ha erre kemény válasz 
lenne, akkor azt történhetne, hogy a kifüggesztett árlista alapján kellene fizetni a 
létesítményhasználatot. Véleménye szerint a felmondás nem lett átgondolva. 

Kis Gábor: 
Jogosnak tartja a felvetést. Nem az Ő döntése, az értékeket kell nézni. Reméli, hogy 
sikerül tisztázni a helyzetet. 
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Vidovics Zoltán: 
Elmondta, hogy az ügyészségre 120 napja nincs beadva a tisztújító és taggyűlés 
választó anyag, így nem legitim a Klub működése. 

Kis Gábor: 
Van róla tudomása, de sajnos érdemi választ nem tud adni. A jelenlegi helyzetben 
reméli ez a legnagyobb dolog, amit meg kell oldani. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés? 
Megállapította, hogy nem volt egyéb kérdés, bejelentés. 
Megköszönte a megjelenést és az ülést 15 óra 06 perckor bezárta. 

K.m.f. 

Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soros ülését 

2023. szeptember 26-án (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
1./ Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 

szóló beszámoló (3) 
2./ Egyebek 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2023. szeptember 21. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
I./ A bizottság tagjai 
2.1 Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3./ Kiss Csaba István alpolgármester 
4./ Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 
5./ dr. Danyi Katalin aljegyző 
6./ Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
ÍJ Balogh Imre Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
8./ Vidovicsné Molnár Zsuzsanna közművelődési, civil, Ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 
9./ Rakk László Sportközpont igazgatója 
10./ dr. Kerekes Valéria Szentesi Sport,- és Üdülőközpont Nkft. ügyvezetője 
I I . / Városi Diáksport Bizottság delegáltja 

A kiadmány hiteléül: leíró 





JELENLETIIV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2023. szeptember 26. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Vidovics Zoltán elnök 

Pásztor Antal 

Kovács János 

Benkő István 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

dr. Danyi Katalin aljegyző 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 
dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 
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